
Suomen kanihyppääjät ry       Syyskokous pöytäkirja 20.11.2023

Suomen kanihyppääjät ry
Sääntömääräinen syyskokous 2023

Aika keskiviikkona 20.11.2023
Paikalla:  Sanna Ikonen, Anette Korhonen, Elina Back, Ella Kalliokoski, Ester Albergh, Henna-
Maria Kulonen, Iina Lahti, Janina Jokinen, Katja Jokinen, Julia Heinonen, Linn Ekstrom, Saara 
Haapala, Sanni Siren, Karoliina Similä, Venja Lahdenperä,  Maija Suni ja Laura Rissanen

1. Kokouksen avaus 
Hallituksen puheenjohtaja Karoliina Similä avasi kokouksen kello 19.01

2.  Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin ja kahden (2) pöytäkirjantarkastajan sekä
kahden (2) ääntenlaskijan valinta
Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Linn Ekstrom, sihteeriksi Laura Rissanen, 
pöytäkirjantarkastajiksi Karoliina  Similäja Katja Jokinen  ja kaksi ääntenlaskijaa Ester Albergh 
ja Sanni Siren.

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys
Hyväksyttiin työjärjestys muutoksitta.

5. Vahvistetaan toimintasuunnitelma, tulo- ja menoarvio sekä liittymis- ja jäsenmaksun 
suuruus seuraavalle kalenterivuodelle 
Hyväksytään tulo- ja menoarvio tulevalle vuodelle.

Selkeytetään jäsenmaksua 1.1.2024 alkaen:
Vuosijäsen 10€
Perhejäsen 6€
Poistetaan nuorisojäsen ja kasvattajan liittämä jäsen, palkitaan kasvattajan liittämää jäsentä 
esim. ilmaisilla ilmottautumisilla. Jäisi helpommin ylläpidettävä rakenne ja tulovirta pysyy 
tasaisempana.

6. Valitaan hallituksen toimihenkilöt kohdan 6§ mukaan
Äänet:
Janina Jokinen 15 jäsen
Katja Jokinen 14 jäsen
Sanna Ikonen 12 jäsen
Linn Ekström 16 jäsen
Laura Rissanen 9 jäsen
Maria Nieminen 3 varajäsen

7. Valitaan yksi tai kaksi toiminnantarkastajaa ja varatoiminnantarkastajaa taikka yksi tai 
kaksi tilintarkastajaa ja varatilintarkastajaa
Valitaan toiminnantarkastajaksi Karoliina Clayhills ja varatoiminnantarkastajaksi Sanni Siren
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8. Muut asiat
Suomen Kanihyppääjät ry:n jäsenet ovat ehdottaneet käsiteltäväksi syyskokoukseen 
seuraavia asioita:

1. Tuomaritilanteen olessa edelleen heikko koko Suomen alueella, ehdotamme
seuraavan sääntömuutoksen jatkoa vuoteen 2025 asti, kunnes virallisia
kilpailutuomareita on koulutettu lisää.
- Väliaikainen sääntömuutos 31.12.2025 saakka:
§108) Virallisen kilpailun tuomarin tulee olla SKH:n hyväksymä. Ensisijaisesti sama
tuomari tuomaroi koko luokan, mutta mikäli tilanne sitä vaatii, voidaan tuomaria
vaihtaa hyppykierrosten välissä, ei kesken kierroksen. Tuomarilla on oikeus ohjata
omat kanit kilpailijana siinä luokassa, jossa hän on itse toimitsijana, mikäli
tuomaritilanne sen mahdollistaa. Toisen SKH:n hyväksymän tuomarin tulee
tuomaroida toimitsijoiden ohjaamien kanien suoritukset.
Hyväksytään esitys enemmistön äänillä, jatketaan sääntömuutosta 31.12.2025 saakka 
kilpailupäivien helpottamiseksi vähäisen tuomarimäärän vuoksi.

2. Toivomme yhteneväistä ja tasavertaista tuomarikoulutus rakennetta.
- Nykyisessä tuomarikoulutus rakenteessa on aukkoja ja puutteita. Toivomme
jäsenten kesken, että koulutusjärjestelmästä rakennetaan yhteneväinen kaikille.
Tuomarikoilutus voisi olla rakenteeltaan esimerkiksi seuraavanlainen:
Ensimmäinen vaihe, Mini-Helppo:
> Tuomariharjoittelija suorittaa kaksi radan rakennusta, ministä tai helposta, suoralta
ja mutka radalta erikseen.
> Tuomariharjoittelija suorittaa neljä luokan tuomarointia, ministä tai helposta
erikseen.
> Tuomariharjoittelija suorittaa etäkoulutuksen, jossa käydään kilpailusäännöt läpi.
>>> Tuomariharjoittelija suorittaa tuomaroinnista näytön
Toinen vaihe, Kv - Eliitti & pituus ja -korkeushyppy
> Pituus- & korkeushypyn harjoittelu kolme kertaa, kummaltakin luokalta erikseen
> Keskivaikean radan rakennus ja tuomarointi kaksi kertaa, suoralta ja mutka radalta
erikseen.
> Vaikean radan rakennus ja tuomarointi kaksi kertaa, suoralta ja mutka radalta
erikseen.
> Eliitin radan rakennus ja tuomarointi kaksi kertaa, suoralta ja mutka radalta
erikseen.
> Tuomariharjoittelija suorittaa etäkoulutuksen, jossa läpikäydään kilpailusääntöjä
sekä erilaisia kilpailutilanteita.
>>> Tuomariharjoittelija suorittaa tuomaroinnista näytön
Esitys herättää myönteistä keskustelua, jonka myötä puhutaan tuomarien perustavan 
työryhmän tuomariharjoittelijoiden käsikirjaa myöten. Ajatuksena selkeyttää 
tuomarikoulutusta.

3. Ehdotamme äärimmäisenä keinona, jos tuomari tilannetta ei saada parannettua:
- Tuomarioikeuksien vapauttamista kaikille yli 18 vuotiaille ja vähintään 2 vuotta
aktiivisesti toiminnassa mukana olleille jäsenille. Oikeuksien vapautus asetetaan 2
vuoden mittaiseksi, jonka aikana kaikki aktiivisesti tuomarointiin osallistuneet saavat
oikeuden tuomaroida virallisissa kilpailuissa myös jatkossa. Tuomarointiin
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osallistuvien kilpailijoiden kanssa käydään sääntöjä läpi etäkoulutuksen muodossa. 
Tuomaroinnin vapauttaminen on äärimmäinen keino, jolla taataan kilpailutoiminnan 
säilyminen Suomessa. Tuomarioikeuksien vapauttamisen aikana ei voida järjestää 
Mestaruus- taikka Cup-kilpailuja. Myöskään eliitti luokista ei voida jakaa sertejä tänä 
aikana.
Pidetään ehdotus varatoimena mikäli ei saada koulutettua lisää tuomareita, tällähetkellä ei 
pidetä ajankohtaisena toimenpiteenä.

4. Ehdotamme kilometrikorvauksien alentamista.
- Koemme, että nykyinen kilometrikorvauksen suuruus vie turhan ison siivun 
yhdistyksen varoista. Ehdotamme alentamista esimerkiksi 0,05 tai 0,10 €:llä/km 
nykyisistä.
Kilometrikorvaukset 0,3€ ilman kärryä ja kärryllä 0,35€. Kilometrikorvaukset pidetään 
ennallaan. Peusteina esimerkiksi kilometrikorvauksen olevan tuomareiden ainoa korvaus, 
sekä tuomareiden ja esteiden paikallesaamisen olevan kisojen tärkeimmät asiat. Sivutaan 
myöskin korkeita polttoainekustannuksia. Tärkeänä huomiona myöskin vaikuttavan suuriin 
kilometrikorvauksiin enemmälti sen ettei tuomareita ole riittävästi kuin suurista 
kilometrikorvauksista.

5. Haluamme korostaa miniluokan merkitystä aloittelijaluokkana.
- Nykyiset säännöt tarjoavat kokeneille harrastajille tilaisuuden hypätä minissä 
treenimielessä ennen helppoon luokkaan osallistumista. Tämä vielä aloittelevilta 
harrastajilta mahdollisuuden sijoittumiseen ja sitä kautta kannustimen saamiseen
jatkaa harrastusta hyvän ensikokemuksen kautta. Toivoisimme tähän järjestelmään 
muutosta. Muutos voisi olla esimerkiksi, ettei samana päivänä voi osallistua sekä miniin
(treenimielessä), että helppoon luokkaan.
Selvitetään, onko teknisesti mahdollista jakaa mini aloittelijoihin ja tavalliseen miniin, jollei 
ole mietitään muita vaihtoehtoja. Hallitus tekee tästä sääntömuutos ehdotuksen.

Ehdotamme myös ikärajan nostamista 5kk, jotta nuorilla kaneilla on aikaa kasvaa ennen 
kilpailuihin osallistumista.
Äänestetään enemmistön päätöksellä ikärajan nostamista.

6. Haluaisimme kysyä erittelyä siitä, mihin Vaasa Sähkön sponsoriraha on käytetty?
- Vaasan Cup-kilpailuiden kesken heräsi jäsenistön kesken keskustelu siitä mihin
500e sponsoriraha on käytetty kilpailussa. Toivoisimme tästä erittelyä.
Jäsenistölle esitetty SM-kisojen kustannuksen ja Vaasan Sähkön sponsorirahan erittely.

Hallituksen ehdotus
7. Kanien rekisteröintimaksu skuttlissa 1.1.2024 alkaen.
Hallitus valmistelee rekisteröintimaksun tammikuusta alkaen.

9. Kokouksen päätös
Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.57.
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Allekirjoitukset:

______________________________ ______________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

______________________________ ______________________________

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja
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